

# Hollow blocks



## Recommended Use

Easy to grasp and stack, these hollow blocks encourage active and imaginative play. Dimensions are modular with our Mini hollow blocks and Unit blocks. We recommend that Hollow blocks are used and stored indoors. For ages 3-8.

## ⚠ WARNING

- ▲ Hollow blocks are intended to let children experiment with balance and stability, and learn to manage risk. Ensure adequate free space around the hollow block play area. Unstable structures may topple and could cause injury. Therefore supervision is required at all times.

Use the tables below to determine if your shipment is complete. If your shipment is incomplete, please call Customer Service.

## Number of cartons per set

Cat #	Name	B020	B060
B652	School set	8	2
B651	Half school	4	1
B552	Preschool	4	2
B551	Half preschool	2	1
B501	Introductory	1	1

## Number of Blocks per set

	School	Half school	Preschool	Half preschool	Introductory	Carton	Carton
Block name	B652	B651	B552	B551	B501	B020	B060
Square	28	14	16	8	5	3	2
Doublesquare	16	8	8	4	2	2	0
Halfsquare	16	8	8	4	2	2	0
Ramp	4	2	4	2	2	0	2
Shortboard	8	4	8	4	4	0	4
Longboard	16	8	8	4	2	2	0
<b>TOTALS</b>	<b>88</b>	<b>44</b>	<b>52</b>	<b>26</b>	<b>17</b>	<b>9</b>	<b>8</b>

## Maintenance

Periodically inspect for cracks, breaks, loose parts, missing parts, and/or malfunctions. Remove the product from service when any condition develops that might make operation unsafe.

With hard use, your Hollow blocks may become roughened. To refinish, lightly sand the entire surface. Any remaining finish need not be removed. Then, following the manufacturer's instructions, apply one or two coats of child-safe varnish, using a brand you trust.

## Cleaning

Clean your blocks using a stiff brush and a minimum of soap and water. Too much water may cause warping or rotting. Let the blocks dry thoroughly before play begins.

## Construction

All blocks are made of solid birch with rounded corners and durable zinc plated screws.

## User Modifications

We cannot be responsible for modifications made by customers to our products in the field without our supervision, testing, or evaluation.

## Ordering Parts

To order replacement parts, contact Customer Service with a description of the part(s) needed.

**Use only replacement parts supplied by Community Playthings.**

## IMPORTANT

Retain these instructions for future reference.

© 1996 by Community Products (UK) Ltd  
TZ77 Eu 0473 Revision 07

## Community Playthings

Brightling Road, Robertsbridge, TN32 5DR UK  
Phone: 0800 387 457

www.communityplaythings.co.uk sales@communityplaythings.co.uk

# Hohlbausteine



## Verwendungsrichtlinien

Diese Hohlbausteine sind leicht zu greifen und zu stapeln und fördern aktives und fantasievolles Spiel. Sie haben dasselbe Grundmaß wie unsere Mini-Hohlbausteine und Einheitsbausteine. Wir empfehlen, Hohlbausteine im Innenbereich zu verwenden und aufzubewahren. Alter: 3–8 Jahre.

### ⚠ ACHTUNG

- ▲ Hohlbausteine sind dafür bestimmt, Kinder mit Balance und Stabilität experimentieren zu lassen und ihnen zu helfen, Risiken einschätzen zu lernen. Stellen Sie sicher, dass um den Ort, wo mit den Hohlbausteinen gespielt wird, ausreichend freier Raum ist. Instabile Konstruktionen können einstürzen und Verletzungen verursachen. Beaufsichtigung ist daher stets erforderlich.

Verwenden Sie die untenstehenden Tabellen, um die Vollständigkeit der Lieferung zu überprüfen. Im Fall einer unvollständigen Lieferung wenden Sie sich bitte an den Kundendienst.

## Anzahl Kartons je Set

Katalog-Nummer	Name des Sets	B020	B060
B652	Gruppenbausatz 2	8	2
B651	Gruppenbausatz 1	4	1
B552	Grundbausatz 2	4	2
B551	Grundbausatz 1	2	1
B501	Einführungsbaukasten	1	1

## Anzahl Bausteine pro Set

Name des Bausteins	Gruppenbausatz 2 B652	Gruppenbausatz 1 B651	Grundbausatz 2 B552	Grundbausatz 1 B551	Einführungsbaukasten B501	Karton B020	Karton B060
Quadrat	28	14	16	8	5	3	2
Doppelquader	16	8	8	4	2	2	0
Halbquader	16	8	8	4	2	2	0
Rampe	4	2	4	2	2	0	2
Kurzbrett	8	4	8	4	4	0	4
Langbrett	16	8	8	4	2	2	0
GESAMT	88	44	52	26	17	9	8

## Wartung

Prüfen Sie das Produkt regelmäßig auf Risse, Brüche, lose Teile, fehlende Teile und Fehlfunktionen hin. Stellen Sie das Produkt außer Dienst, wenn sich ein Zustand entwickelt, der die sichere Benutzung fraglich erscheinen lässt.

Die Hohlbausteine können bei starker Beanspruchung aufgeraut werden. Zur Reparaturlackierung die gesamte Oberfläche leicht anschleifen. Verbleibender Lack muss nicht entfernt werden. Tragen Sie dann eine oder zwei Schichten eines kindersicheren Lacks auf. Verwenden Sie eine Marke, der Sie vertrauen, und folgen Sie den Anweisungen des Herstellers.

## Reinigung

Reinigen Sie Ihre Bausteine mit einer harten Bürste und so wenig Wasser und Seife wie möglich. Zu viel Wasser kann dazu führen, dass Holz sich verzieht oder fault. Lassen Sie die Bausteine vor der nächsten Verwendung gut trocknen.

## Konstruktion

Alle Bausteine sind aus massivem Birkenholz mit abgerundete Ecken und Kanten und langlebigen verzinkten Schrauben hergestellt.

## Veränderungen durch den Benutzer

Für Veränderungen, die Kunden an unseren Produkten ohne unsere Kontrolle, Tests und Bewertung vornehmen, können wir keine Verantwortung übernehmen.

## Bestellung von Ersatzteilen

Um Ersatzteile zu bestellen, wenden Sie sich bitte mit einer Beschreibung der benötigten Teile an den Kundendienst.

**Benutzen Sie nur Ersatzteile von Community Playthings.**

**WICHTIG Bitte heben Sie diese Anleitung zum späteren Nachlesen gut auf.**

© 1996 by Community Products (UK) Ltd  
TZ77 Eu 0473 Revision 07

**Community Playthings**

Brightling Road, Robertsbridge, TN32 5DR UK

Deutscher Kundendienst:

Tel: 0800 266 7529 Fax: +49 (0)36601 922989

www.communityplaythings.de; info@communityplaythings.de